



**Amendment #4
Modification #4**

1. On page 1, please delete solicitation closes in its entirety and replace with the following:

Solicitation Closes – L’invitation prend fin	
At – à	02:00 PM
On – le	2017-01-24

2. In Part 3 – Proposal Preparation Instructions and Evaluation Procedures

Please delete article 2 Submission of Proposals in its entirety and replace with the following:

Your proposal is to be addressed as follows and **must be received on or before 14:00 hours EST, 2017-01-14.** Please ensure that all envelopes/boxes, etc. are marked URGENT.

Krystal Maloney
Contracting and Procurement Section
Public Safety Canada
340 Laurier Avenue West, 1st Floor Mailroom
Ottawa, Ontario, K1A 0P9
Tel: 613-949-9921
Fax: 613-954-1871

All by hand deliveries must be made to the mailroom located on the ground floor at 340 Laurier Avenue West, Ottawa. If hand delivering bidder must ensure that the proposal is time and date stamped to confirm adherence to the deadline. Entrance is on Gloucester at shipping door, behind the building

The financial price must be presented in ONLY the financial proposal section. NO financial pricing should be indicated in any other Section of the proposal.

3. All other terms and conditions shall remain the same.



**Amendment #4
Modification #4**

1. À la page 1, veuillez supprimer la section 1 Sollicitation Closes-L'invitation prend fin et la replacer avec ce qui suit:

Sollicitation Closes – L'invitation prend fin	
At – à	02:00 PM
On – le	2017-01-24

2. À la partie 3- Instructions pour la préparation des propositions et procédures d'évaluation

Veuillez complètement supprimer l'article 2. **Présentation des propositions** et la remplacer avec ce qui suit:

Le proposition doit être adressée de la façon suivante et **doit être reçue au plus tard à 14:00 HNE, 2017-01-24.** Veuillez vous assurer que la mention **URGENT** apparait sur toutes les enveloppes/boîtes.

Krystal Maloney
Section des contrats et de l'approvisionnement
Sécurité publique Canada
340, avenue Laurier Ouest, Salle du courrier, 1^{er} étage
Ottawa (Ontario) K1A 0P9

Tél. : 613-949-9921
Télécopieur : 613-954-1871

Toutes les livraisons en mains propres **doivent** être effectuées à la salle du courrier au 1^{er} étage du 340, avenue Laurier Ouest, Ottawa. **Si le soumissionnaire livre sa soumission en mains propres, il doit s'assurer que sa proposition est horodatée afin de confirmer le respect de l'échéance.**

Les prix doivent figurer dans l'offre financière seulement. Aucun prix ne doit être indiqué dans une autre section de l'offre.

3. Toutes autres modalités demeurent inchangées en tout autre point.

FIN - END